
Jegyzőkönyv
Elnökségi ülés 2019. 01, 24

Helyszín: 1146. Budapest, lstvánmezei Út 1-3, Magyar Sport Háza (II. em. tárgyaló)

Napirendi pontok

1. Takácsné Fekete Franciska megbízott főtitkárrá történő kinevezése, főtitkári pályázat kiírása

2. Döntés a szövetségi kapitányi pályázatokról

3. Soft szakág lehetséges versenyhelyszínei, soft gépek esetleges beszerzése

4. Nemzeti fordulók helyszíneire pályázat

S. Külső kommunikáció

6. Mobil applikáció fejlesztésének lehetősége

7. Nemzetközi versenyek

8. Egyebek

Jelen vannak:

Élő Norbert elnök

dr. Pálvölgyi Szilas alelnök
‘ Hirsch Máté elnökségi tag
‘ Kövesdi Andrea elnökségi tag

Harsányi Enikő elnökségi tag
Kiss Imre elnökségi tag (telekommunikációs Úton)
Virág Zsuzsanna felügyelőbizottsági tag

Takácsné Fekete Franciska irodavezető
. Kövesdi Barnabás meghívott vendég (mobil applikáció)

Bereczki Béla meghívott vendég
. Morva-Takács Vivien Anett meghívott vendég

Megkezdve: 18:30

Elnök megállapítja, hogy az ülés határozatképes.

Az Elnökség Úgy döntött, hogy elsőként a 6. napirendi pontot tárgyalja.

6. Mobil applikáció

Hirsch Máté röviden ismerteti, hogy miért lenne előnyös és hasznos a Szövetség számára a
mobiltelefonos appiikáció.



Az elnökségi tagok felteszik technikai kérdéseiket az appal kapcsolatban, Hirsch Máté és Kövesdi
Barnabás megválaszolják őket.

Az elnökség írásbeli részletesebb kidolgozást kér Hirsch Mátétól az applikáció funkcióiról és a
használati licenszről.

A legfontosabb a Hungarian open nevezési és fizetési modul lenne, első körben ezt várja el az
Elnökség a fejlesztéstől.

Kövesdi Barnabás távozott az Elnökségi ülésről.

1. Takácsné Fekete Franciska megbízott főutkárrá történő kinevezése, főtitkári
pályázat kiírása

Elnök javasolja, hogy legyen határozatlan időre Takácsné Fekete Franciska kinevezvefőtitkárnak, és
közben írjanak ki pályázatot a pozícióra.

Elnök előadja továbbá’ hogy mindenképpen kellene valaki Franciska mellé az Irodába, egyedül nem
lehet az összes adminisztrációt elvégezni, és ha Franciska beválik főtitkárnak, nem is kell keresni mást
a pozícióra. Valamint ha a pályázatokhoz megbízással felkéri a Szövetség Kovács zoltánt segítségnek,
jól tudna működni az Iroda. Főtitkári pályázat kiírását elhalasztja a Szövetség.

Az irodai alkalmazott kérdését később tárgyalja az Elnökség.

6 igen. O nem, O tartózkodás mellett az Elnökség meghozta a következő

5/2019.1.24 számú határozatot

Az Elnökség február 1-jével határo2atlan időre megbízza Takácsné Fekete Franciskát afőtitkári
feladatok ellátásával, felkéri az elnököt hogy Takácsné Fekete Franciska munkaszerződés
módosítására.

2. Döntés a szövetségi kapitányi pályázatokrál

Két pályázó volt, Kövesdi Andrea Soft szövetségi kapitányi pozícióra és Filyó Tibor Utánpótlás
szövetségi kapitányi pozícióra, Steel szövetségi kapitányi pozícióra nem érkezett pályázat.

Elbíráló bizottság tagjai: Hirsch Máté, Harsányi Enikő, dr. Pálvölgyi Szilas

A bizottság elnöke Harsányi Enikő ismerteti a pályázatokat, melyet a bizottság elfogadásra javasol, és
szavazásra terjeszti elő a két Jelölt pályázatát.

6 igen, O nem, O tartózkodás mellett az Elnökség meghozta a következő

6/2019.1.24 számú határozatot

Az Elnökség 2019. február 01-től —2021. január 31-i időtartamra - amely a felek kölcsönös
megelégedettsége esetén közös megegyezéssel meghosszabbithatá újabb 2 évvel - kinevezi Kövesdi
Andreát- Soft szövetségi kapitánynak.

6 igen, O nem, O tartózkodás mellett az Elnökség meghozta a következő



7/2019.1.24 számú határozatot

Az Elnökség 2019. február 01-tő! —2021. január 31-i időtartamra - amely a felek kölcsönös
megelégedettsége esetén közös megegyezéssel meghasszabbítható újabb 2 évvel - kinevezi Filyó
Tibort Utánpótlás szövetségi kapitánynak.

6 igen, O nem. O tartózkodás mellett az Elnökség meghozta a következő

8/2019.124 számú határozatot

Február IS-i beadási határidővel újra kik-ja a Steel szövetségi kapitányi pályázatot.

3. Soft szakág lehetséges versenyhelyszínei, soft gépek esetleges beszerzése

Elnök javasolja, hogy a Soft versenyek is egyenek a Fusionben tartva, tekintette! arra, hogy Wekerlén
Jelenleg nem ideálisak a körülmények, Kövesdi Andrea javasolja, hogy amennyiben a Fusion nem
megoldható, úgy Vecsésen kerüljön megrendezésre.

Az elnökség összeszedte a versenynaptár olyan időpontjait, amelyeket a Fusionben le szeretne
foglalni, Bereczki Béla jelezte, hogy másnap megkezdi a tárgyalásokat ezzel kapcsolatban.

Az Elnökség egyetértett abban, hogy egyelőre nem áll anyagi fedezet rendelkezésre soft gépek
beszerzésére,

1. napirend 2. alpontja

Alelnök javasolja, hogy az elnökség hívja be Morva-Takács Vivien Anettet, mert álláspontja szerint
alkalmazásával megoldható az iroda működése.

Az Elnökség és Morva-Takács Vivien Anett megbeszélik az irodai alkalmazás feltételeit, korábbi
munkatapasztalatokat, elképzeléseket.

Az Elnökség nettó 160.000 Ft havi bérért 8 órás teljes állásban kívánja foglalkoztatni Morva-Takács
Vivien Anettet, amennyiben az adott feltételekkel elvállalja az állást.

Morva-Takács Vivien Anett egy nap gondolkodási időt kért.

5. Külső kommunikáció

Fontos lenne több szponzorfelületet biztosítani, hogy eladhatóbb legyen a Szövetség. Nem újságban
vagy TV-ben kellene megjelentetni, hanem online közvetítésekre kellene koncentrálni, mert gyorsan
terjed. Havi rövid összefoglalókra tartana igényt a Szövetség, amiket át kell nézni, mielőtt kiadásra
kerülnek, és Facebookon hirdetve kell megosztani őket.

7. Nemzetközi versenyek

Az EDU versenyek felelőse Kövesdi Andrea, mint szövetségi kapitány.

WDF Europe Cup Ifjúsági EB felelőse Filyó Tibor, mint szövetségi kapitány és Harsányi Enikő, mint a
nemzetközi ügyek felelőse.

Hungarian Open lesz az egyetlen hazai rendezésű nemzetközi verseny.



Romániai Világbajnokságról még nem érkezett meghívó, csak a prospektus áraiból lehet kiindulni, de
az alapján nagyon drága lesz.

Delegációnak ki kell vinnie a pályázati anyagot a 2023-as VB megpályázásához, az erre igényelt állami
támogatási kérelmet májusig le kell adni.

S. Egyéb

6 igen, O nem, O tartózkodás mellett az Elnökseg megho2ta a következő

9/2019.1.24 számú határozatot

Az Elnökség elfogadta az L-lL-lil. osztályú Steel csapatbajnokságok versenykikását

6 igen. O nem, O tartózkodás mellett az Elnökség meghozta a kővetkező

10/2019.1.24 számú határozatot

A Magyar Darts Liga jeíentkezési határideje február 3. éjfél és 17-e az I. fordulá elsó’ napja.

A weboldallal kapcsolatban az Elnökség írásban kéri Filyó Tibortól, hogy az alapvető irodai funkciókat
ellátó modul legyen elsődlegesen kész, a többi funkcióval csak azután foglalkozzanak.

Az elnökség igényt tartana egy külső szerverre, hogy az Elnökség ne csak az Irodán keresztül tudjon
hozzáférni az anyagokhoz.

Az elnökségnek készülnie kell a közgyűlésre.

Jegyzőkönyv lezárva: 23,00

Takácsné Fekete Franciska Elő Norbert

Jegyzőkönyvvezető Elnök


